
 

Αθήνα, 18.05.2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ 

Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: «Δυσλειτουργία προγράμματος επιτυχόντων του Μέτρου 112 

Εγκατάσταση Νέων Γεωργών του ΠΑΑ 2007-2013 και του ΠΑΑ 2014-

2020» 

 

Σημαντική αδυναμία ανταπόκρισης καταγράφεται στους επιτυχόντες των 

προγραμμάτων εγκατάστασης νέων αγροτών κατόπιν της απόφασής σας, να 

καθοριστεί ως κριτήριο δημιουργίας τμήματος κατάρτισης 150 ωρών για νέους 

αγρότες, η συμπλήρωση τουλάχιστον πέντε (5) υποψηφίων σε μια από τις 

Περιφερειακές ενότητες της Αιτωλοακαρνανίας, της Αχαΐας ή της Αττικής. Η 

εξέλιξη αυτή, διαμέσου της απουσίας τους, υποχρεώνει τους επιτυχόντες του 

προγράμματος να εγκαταλείψουν τις εργασίες τους με ότι κινδύνους αυτό 

συνεπάγεται για τα κοπάδια τους, αλλά και για τις αγροτικές τους 

εκμεταλλεύσεις. Παράλληλα, η δια ζώσης παρακολούθηση του σεμιναρίου θα 

σημάνει για αυτούς, ακόμα μεγάλα έξοδα, καθώς κρίνεται αναγκαία η 

παραμονή σε άλλη πόλη. Αντίστοιχο, πρόβλημα θα αντιμετωπίσουν και οι 

επιτυχόντες του 2016 στην Κέρκυρα, όπως και σε άλλες νησιωτικές περιοχές 

όπου, ο αριθμός που συγκεντρώνεται δεν υπερβαίνει τους πέντε (5) 

ενδιαφερομενους. Ειδικά, σήμερα που η δυσκολία ασφαλούς μετακίνησης 

μεγαλώνει, λόγω και της πανδημίας, το πρόβλημα αναλόγως διογκώνεται. 

Επειδή, η καθυστέρηση επίλυσης της κατάστασης αυτής, εγκυμονεί τον 

ρεαλιστικό κίνδυνο απένταξης των επιτυχόντων από τα προγράμματα 

Επειδή, ανάλογα φαινόμενα προκαλούν τη μόνιμη εγκατάσταση της 

ανεπάρκειας και της αναξιοπιστίας των κρατικών προγραμμάτων στα μάτια των 

υποψηφίων νέων αγροτών και όσων γενικότερα, επιθυμούν να ασχοληθούν με 

τον πρωτογενή τομέα 

Ερωτάστε κ. Υπουργέ 

1. Πώς σκοπεύετε να ενεργήσετε για να βοηθήσετε τους νέους γεωργούς των 

απομακρυσμένων περιοχών προκειμένου να μην επωμισθούν τα παραπάνω 

οικονομικά βάρη;  

Βουλή των Ελλήνων
Δ/νση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
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2. Στα πλαίσια της νησιωτικής πολιτικής, δεν θα έπρεπε να αναζητήσετε 

τρόπους, έτσι ώστε οι νέοι γεωργοί να έχουν κάποια πρόσθετα κίνητρα;  

3. Γιατί δεν αξιοποιείται η νέα τεχνολογία και η εξ αποστάσεως εκπαίδευση; 

4. Γιατί δεν προχωράτε σε δημιουργία μεικτών τμημάτων (λ.χ. γεωργών, 

κτηνοτρόφων, αλιέων κ.α.)  ώστε να συγκεντρώνεται ο ελάχιστος αριθμός 

ατόμων; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Κατρούγκαλος Γεώργιος 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή  

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος)  

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 



Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πούλου Πανάγιου (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης (Μίλτος) 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 


